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The physics of infinite in time universe

Maciej B. Szymanski a)

10 Coles Court, Halton Hills, Ontario L7J 2L8, Canada

The Gravitation Photons Universe (GPU) theory put forward in Phys. Essays 23, 388 (2010) is now reformulated. It underlies a cosmological model of a nonevolving on a large time scale universe. In the original formulation of the theory, special relativity was not accounted for. This shortcoming is now removed by incorporating the mass-energy equivalence to arrive at both the equivalence of energy and gravity and a gravity conservation law. The concept of a nonevolving universe requires the speed of light to be constant and independent of the speed of the emitting source only when subject to gravitation. The originally suggested proof of the constancy of the speed of light when subject to gravitation was based on the assumption that a photon had an arbitrarily small rest mass. The energy-gravity equivalence makes this assumption unnecessary. These two adjustments to the GPU theory make it consistent with relativistic physics. The theory implies the filamentary structure of the universe to be a consequence of a finite range of gravity. The estimated, average mass density in the Milky Way supports the premise of the finite range of gravity to a high degree of accuracy. The value of a constant fundamental to the theory shows that the average mass density in the universe is orders of magnitude larger than currently estimated. The GPU theory explains the structure of the universe identified from the redshift surveys and other astrophysical observations.

La théorie de l'Univers de Photons Gravitationnels GPU proposée dans Physics Essays 23, 388 (2010) est désormais reformulée. Elle forme la base d'un modèle cosmologique de nonévolution de l'univers sur une grande échelle de temps. Dans la formulation initiale de la théorie, la relativité restreinte n'était pas prise en compte. Cette limitation est désormais surmontée en incorporant l'équivalence masse-énergie pour aboutir à l'équivalence entre l'énergie et la gravité, ainsi qu'à une loi de conservation de la gravité. Le concept d'un univers sans évolution exige que la vitesse de la lumière ne soit constante et indépendante de la vitesse de la source d'émission qu'en présence de gravitation. La preuve initialement suggérée pour la constance de la vitesse de la lumière en présence de gravitation était basée sur l'hypothèse d'une masse au repos des photons arbitrairement faible. L'équivalence énergie-gravité rend cette hypothèse inutile. Ces deux ajustements à la théorie GPU la rendent compatible avec la physique relativiste. Cette théorie implique que la structure filamentaire de l'univers est une conséquence d'une gravité à portée finie. La densité de masse moyenne estimée dans la Voie Lactée est en accord avec le postulat d'une gravité à portée finie à un haut degré de précision. La valeur d'une constante fondamentale pour la théorie montre que la densité de masse moyenne dans l'univers est plus élevée de plusieurs ordres de grandeur que dans les estimations actuelles. La théorie GPU explique la structure de l'univers identifiée à partir des mesures du redshift et autres observations astrophysiques.
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